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1. Έκτακτα Θέματα: 
Στη σημερινή Συνεδρία του Δημοτικού Συμβουλίου προτάθηκε να 
συζητηθούν ως έκτακτα θέματα τα πιο κάτω: 
 
Α) Άδεια Ασθενείας γενικού εργάτη ΣΣ. 
B) Επιστολή Δημοτικού Συμβούλου Θανάση Ζέρβα ημερ. 20/09/2024. 
Γ) Επιστολή Αντιδημάρχου Γεροσκήπου ημερ. 26/09/2024. 
Δ)Οικονομική στήριξη του σωματείου Γεροσκήπου FC. 
 
Τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου ομόφωνα αποφάσισαν και 
ενέκριναν να συζητηθούν ως έκτακτα τα πιο πάνω θέματα. 
 

2. Επικύρωση Πρακτικών Συνεδριάσεως του Δημοτικού Συμβουλίου 

με αρ. 5/2024 ημερ. 05/09/2024. 

 

Στην σελίδα 13 στο θέμα 20 προστίθεται «Ο Αντιδήμαρχος Κονιών 

ανέφερε πως πριν την προκήρυξη θα έπρεπε να συνεδριάσει η 

Διαχειριστική Επιτροπή.» 

 

Τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου επικύρωσαν τα πρακτικά του 

Δημοτικού Συμβουλίου με αρ.5/2024 ημερ.05/09/2024 με την πιο 

πάνω προσθήκη. 

 

 

3. Πρακτικά πρώτης Συνεδρίασης Επιτροπής Διαμερίσματος Τίμης 

ημερ.16/09/204.  

 

Ο Αντιδήμαρχος Τίμης κύριος Πολυκάρπου παρουσίασε τα πρακτικά της 

συνεδρίασης της Επιτροπής Δημοτικού Διαμερίσματος Τίμης ημερ. 

16/09/2024.   

 

Τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου, αφού αντάλλαξαν 

απόψεις/εισηγήσεις μεταξύ τους, ομόφωνα αποφάσισαν την 

έγκριση των πρακτικών της Επιτροπής Διαμερίσματος Τίμης ημερ. 

16/09/2024. 
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4. Πανδημοτικές συγκεντρώσεις στα δημοτικά διαμερίσματα. 

 

Ο Δήμαρχος πρότεινε να γίνουν Πανδημοτικές συγκεντρώσεις σε όλα τα 

Δημοτικά Διαμερίσματα, έτσι ώστε να δοθεί η δυνατότητα στους Δημότες 

να ενημερωθούν για τις προσφερόμενες υπηρεσίες του Δήμου και τα 

έργα και να καταγραφούν οι εισηγήσεις τους για θέματα που τους 

απασχολούν.    

Ο Δήμαρχος  σε συνεργασία με τους αντιδημάρχους των Δημοτικών 

Αντιδημάρχων θα καθορίσουν το πλαίσιο των εν λόγω συγκεντρώσεων.  

 

Τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου ομόφωνα ενέκριναν την 

εισήγηση του Δημάρχου για την πραγματοποίηση  Πανδημοτικών 

συγκεντρώσεων.  

 

5. Συμμετοχή πολιτών σε Συμβουλευτικές Επιτροπές του Δήμου με 

βάση το άρθρο 66 (Ι) . 

 

Ο Δήμαρχος παρουσίασε το θέμα, τονίζοντας τη δυνατότητα του Δήμου 

να αξιοποιήσει δημότες που επιθυμούν να προσφέρουν εθελοντικά. 

 

Με στόχο την προσέλκυση και ενεργοποίηση όσο το δυνατόν 

περισσότερων πολιτών στη διαχείριση των δημοτικών υποθέσεων, ο 

Δήμος Ανατολικής Πάφου θα απευθύνει ανοικτή πρόσκληση προς όλους 

τους δημότες (των δημοτικών διαμερισμάτων Γεροσκήπου, Κονιών, 

Τίμης, Αγίας Μαρινούδας και Αχέλειας) για συμμετοχή σε Επιτροπές που 

έχει συστήσει το Δημοτικό Συμβούλιο. 

 

Για την επιλογή νέων μελών, θα δημοσιευθεί ανοιχτή πρόσκληση προς 

τους δημότες, με δυνατότητα υποβολής αιτήσεων. Οι ενδιαφερόμενοι θα 

συμπληρώσουν αίτηση, συνοδευόμενη από βιογραφικά στοιχεία, ώστε 

να εκτιμηθούν τα προσόντα τους. 

Η συμμετοχή δημοτών σε Δημοτικές Επιτροπές αφορά την παροχή 
συμβουλών και εμπειρογνωμοσύνης πάνω σε διάφορα θέματα που 
απασχολούν τον Δήμο. Οι ενδιαφερόμενοι θα πρέπει να είναι 18 ετών 
και άνω. Κάθε ενδιαφερόμενος δύναται να συμμετέχει μόνο σε μία 
Δημοτική Επιτροπή. Η υποβολή δήλωσης ενδιαφέροντος δεν 
συνεπάγεται ταυτόχρονα και έγκρισή της από το Δημοτικό Συμβούλιο 
Ανατολικής Πάφου. Για κάθε Δημοτική Επιτροπή θα επιλεγούν τέσσερις 
(4) δημότες, με βάση το εκπαιδευτικό υπόβαθρο, την επαγγελματική 
ιδιότητα, την εμπειρία, την εθελοντική δράση. 

 

Τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου ομόφωνα ενέκριναν την 

δημοσίευση ανοιχτής πρόσκλησης προς τους δημότες για την 

συμμετοχή πολιτών στις Συμβουλευτικές Επιτροπές του Δήμου, με 

στόχο την παροχή συμβουλών και εμπειρογνωμοσύνης. 
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6. Επιστολή κ. ΑΧ για την αγορά του τεμαχίου 300.  

 

Ο Δήμαρχος παρουσιάζοντας το εν λόγω θέμα ανέφερε πως σε συνέχεια 

της απόφασης του Δημοτικού Συμβουλίου ημερ. 5/09/2024 η οποία 

αφορούσε την αναγκαστική για σκοπούς δημόσιας ωφέλειας διαδικασία 

απαλλοτρίωσης του τεμαχίου με αρ. [...] η ιδιοκτήτρια του τεμαχίου 

επανήλθε δηλώνοντας πως αποδέχεται την πώληση του ακινήτου της 

ζητώντας το ποσό των 82 000 ευρώ.  

Τα Μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου εξέφρασαν  την άποψη πως η αγορά 

του τεμαχίου θα βοηθήσει την ολοκλήρωση της ανάπλασης του 

παραδοσιακού πυρήνα. Κρίθηκε πως τόσο η θέση του όσο και η 

προοπτική του αποτελούν ιδανικούς παράγοντες για την απόκτησή του. 

Το εν λόγω τεμάχιο συνορεύει με το Κέντρο Ενηλίκων του Δήμου και τον 

χώρο στάθμευσης ο οποίος θα διαμορφωθεί κατά την υλοποίηση του 

έργου ανάπλασης του παραδοσιακού πυρήνα. 

 Η εν λόγω αγορά  είναι αναγκαία για την επίτευξη των σκοπών της 

δημοτικής αρχής και συγκεκριμένα για την υλοποίηση του έργου 

ανάπλασης του παραδοσιακού πυρήνα και τη βελτίωση  του οδικού 

δικτύου στον πυρήνα της Γεροσκήπου. 

Τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου, αφού αντάλλαξαν 

απόψεις/εισηγήσεις μεταξύ τους, ομόφωνα αποφάσισαν την 

αποδοχή της πρότασης της κυρίας ΑΧ για αγορά του τεμαχίου 300 

Φ./Σχ.51/6010V01  έναντι του ποσού των 82.000 ευρώ. 

 

Στο σημείο αυτό προσήλθε στη Συνεδρίαση ο Δημοτικός Μηχανικός. 

 

7. Αγορά ή απαλλοτρίωση των τεμαχίων 767 και 768 [...]  

 

Ο Δήμαρχος παρουσιάζοντας την έκθεση εκτίμησης ανέφερε πως τα δύο  

τεμάχια βρίσκονται πίσω από το Δημοτικό Μέγαρο και έχουν μέσα  

παλαιά ερειπωμένα διατηρητέα κτίρια .  

 

Ο Αντιδήμαρχος Κονιών ανέφερε πως το Δημοτικό Συμβούλιο θα πρέπει 

πρώτα να αποφασίσει τον σκοπό για τον οποίο επιθυμεί την απόκτηση 

των ακινήτων. 
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Ο Δήμαρχος ανέφερε πως απώτερος στόχος είναι να δοθούν χρήσεις σε 

αυτά τα ερειπωμένα κτήρια, έτσι ώστε να ολοκληρωθεί το έργο 

ανάπλασης του παραδοσιακού πυρήνα και να αλλάξει η εικόνα της 

περιοχής. Τα κτήρια θα μπορούν να χρησιμοποιηθούν για στέγαση 

δημοτικών υπηρεσιών . 

Ο κ. Αθανασίου τόνισε ότι προέχει η άμεση απόκτηση των τεμαχίων από 

τον Δήμο, θεωρώντας το ως προτεραιότητα, εφόσον ο Δήμος 

προσπαθεί να τα αποκτήσει χρόνια. Αποτελούν εστίες ρύπανσης και 

ανάπτυξης τρωκτικών στο κέντρο της Γεροσκήπου. 

Ο Δημοτικός Γραμματέας ανέφερε πως η αγοραία αξία της γης 574 μ2 

έχει εκτιμηθεί 98 000 ευρώ και η αξία των κτιρίων 50 000 ευρώ. 

Τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου αφού αντάλλαξαν 

απόψεις/εισηγήσεις μεταξύ τους, ομόφωνα αποφάσισαν την 

εξουσιοδότηση του Δημάρχου, για να προβεί σε διαπραγμάτευση 

με τους ιδιοκτήτες των τεμαχίων με στόχο την αγορά τους από τον 

Δήμο.    

8. Αίτημα προς την Υπηρεσία Διαχείρισης Τουρκοκυπριακών 

Περιουσιών για την παραχώρηση Ελεύθερων Τουρκοκυπριακών 

τεμαχίων και αποδέσμευση μισθώσεων Τουρκοκυπριακών 

περιουσιών στον Δήμο Ανατολικής Πάφου  

 

Ο Δήμαρχος ενημερώνοντας τα Μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου ανέφερε 
πως μετά από σχετική έρευνα που έχει διεξαχθεί, εισηγείται τη μίσθωση 
δέκα τεμαχίων τα οποία αποτελούν Τουρκοκυπριακές περιουσίες, 
σύμφωνα με τον περί Τουρκοκυπριακών Περιουσιών (Διαχείριση και άλλα 
Θέματα) (Προσωρινές Διατάξεις) Νόμους, Αρ. 139 του 1991 έως 68(Ι) του 
2012.  

Ο Δήμος έχοντας ως πρωταρχικούς του στόχους, την εξυπηρέτηση του 
δημοσίου συμφέροντος και την αναβάθμιση της ποιοτικής ζωής των 
δημοτών, δύναται όπως εκμισθώσει τα εν λόγω τεμάχια, με σκοπό τη 
δημιουργία και διαμόρφωση χώρων στάθμευσης και/ή χώρων πρασίνου. 

Α/Α ΤΟΠΟΘΕΣΙΑ ΑΡΙΘΜΟΣ 
ΤΕΜΑΧΙΟΥ 

Φ/ΣΧ 

1 ΓΕΡΟΣΚΗΠΟΥ 247 51/6010V01 

2 ΓΕΡΟΣΚΗΠΟΥ 313 51/6010V01 

3 ΓΕΡΟΣΚΗΠΟΥ 316 51/6010V01 
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4 ΓΕΡΟΣΚΗΠΟΥ 318 51/6010V01 

5 ΓΕΡΟΣΚΗΠΟΥ 319 51/6010V01 

6 ΓΕΡΟΣΚΗΠΟΥ 322 51/6010V01 

7 ΓΕΡΟΣΚΗΠΟΥ 791 51/6010V01 

8 ΓΕΡΟΣΚΗΠΟΥ 798 51/6010V01 

9 ΓΕΡΟΣΚΗΠΟΥ 804 51/6010V01 

10 ΤΙΜΗ 117 
 

51/46 

Επιπλέον, κατόπιν ελέγχου που έχει διεξαχθεί στις μισθώσεις 
Τουρκοκυπριακών περιουσιών από το τότε Κοινοτικό Συμβούλιο Τίμης, 
εισηγείται σε συνεννόηση με τον Αντιδήμαρχο του Δημοτικού 
Διαμερίσματος Τίμης, κ. Γιώργο Πολυκάρπου, την αποδέσμευση των 
ακόλουθων Τουρκοκυπριακών περιουσίων, καθώς η κατοχή των εν λόγω 
Τουρκοκυπριακών περιουσιών δεν κρίνεται αναγκαία για τον Δήμο.  

Α/Α ΤΟΠΟΘΕΣΙΑ ΑΡΙΘΜΟΣ 
ΕΓΓΡΑΦΗΣ 

Φ/ΣΧ 

1 ΤΙΜΗ 0/6567 & 0/7254 51/30/0 

2 ΤΙΜΗ 0/7633 & 0/7635 51/6104V01/1 

3 ΤΙΜΗ 0/7178 51/6104V01/1 
 

 

Τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου, αφού αντάλλαξαν 

απόψεις/εισηγήσεις μεταξύ τους,  ομόφωνα αποφάσισαν να 

εγκρίνουν την εισήγηση του Δημάρχου για μίσθωση δέκα 

τουρκοκυπριακών τεμαχίων και αποδέσμευση τριών.   

 

9. Επιστολή Κ.Ο.Α. με θέμα ανασχεδιασμός /αποκατάσταση της 

κολυμβητικής δεξαμενής στο κολυμβητήριο «Τάσσος 

Παπαδόπουλος»  

Ο Δημοτικός Γραμματέας παρουσιάζοντας το εν λόγω θέμα ανέφερε 
πως μας έχει κοινοποιηθεί η Συμφωνία Επιχορήγησης για την 
αποκατάσταση του Ολυμπιακού Κολυμβητηρίου Γεροσκήπου. Ο 
Δημοτικός Γραμματέας, αφού ενημέρωσε τα Μέλη του Δημοτικού 
Συμβουλίου για το περιεχόμενο της Συμφωνίας, ανέφερε πως η 
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συμφωνία θα πρέπει να τροποποιηθεί, καθώς υπάρχουν επαχθείς όροι 
για τον Δήμο. 

Ο Δήμαρχος εισηγήθηκε την αποστολή επιστολής προς τον ΚΟΑ με τις 
πιο κάτω παρατηρήσεις : 

Α) H Συμφωνία θα πρέπει να υπογραφεί μεταξύ του ΚΟΑ και του Δήμου 
Ανατολικής Πάφου. Ο Ναυτικός Όμιλος Πάφου και ο Όμιλος 
Υδατοσφαίρισης Ευαγόρας θα χρησιμοποιούν το Κολυμβητήριο μετά 
από γραπτή συμφωνία.  

 
Β) Αναφορικά με το άρθρο 6 και τη διατύπωση πως οι επιχορηγούμενοι 
δεσμεύονται ανεπιφύλακτα και συμφωνούν την αποποίηση του 
δικαιώματος για υποβολή μελλοντικών αιτημάτων, θα μπορούσε να 
αναγραφεί πως ο ΚΟΑ λειτουργεί με κανονισμούς και κριτήρια και 
οποιοδήποτε μελλοντικό αίτημα θα εξετάζεται σύμφωνα με την 
ακολουθούμενη πολιτική του Οργανισμού. 

 
Γ) Το άρθρο 8 θα πρέπει να τροποποιηθεί και να αναγραφεί πως το 
υπόλοιπο ποσό πέραν της επιχορήγησης του ΚΟΑ θα καταβληθεί από 
τον Δήμο και όχι από τους Ομίλους, καθώς δεν έχουν την οικονομική 
δυνατότητα να το πράξουν.  

 
Δ) Το άρθρο 10 θεωρούμε ότι θα πρέπει να τροποποιηθεί και να 
αναγραφεί πως  ο ΚΟΑ και οι άλλοι φορείς μπορούν  να χρησιμοποιούν  
το Κολυμβητήριο, όταν υπάρχει διαθεσιμότητα και εντός του 
καθορισμένου  ωραρίου λειτουργίας του Κολυμβητηρίου. Οι φορείς αυτοί 
θα καταβάλλουν τα λειτουργικά έξοδα για τις ώρες χρήσεις μετά από 
κοινή συμφωνία.      

 

Τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου, αφού αντάλλαξαν 

απόψεις/εισηγήσεις μεταξύ τους, ομόφωνα ενέκριναν την 

εισήγηση του Δημάρχου.  

 

10.  Αποκατάσταση αποχετευτικού συστήματος σε πολυκατοικία της 

οδού Φαιάκων (Γεροσκήπου).  

 

Ο Δημοτικός Γραμματέας παρουσιάζοντας το εσωτερικό σημείωμα του 
Υγειονομικού Λειτουργού και της Εκτελεστικού Μηχανικού ανέφερε  πως 
μετά από τη λήψη αρκετών παραπόνων και μετά από επιθεώρηση που 
διενεργήθηκε στο συγκρότημα διαμερισμάτων στην οδό Φαιάκων στη 
Γεροσκήπου (τεμάχιο 419), διαπιστώθηκε ότι προκαλείται σοβαρής 
μορφής οχληρία με κίνδυνο προσβολής της δημόσιας υγείας από 
υπερχείλιση λυμάτων στο δημόσιο δρόμο αλλά και εντός των 
κοινόχρηστων χώρων. 

Διαπιστώθηκε επίσης ότι το αποχετευτικό σύστημα του συγκροτήματος 
συνδέθηκε παράνομα με το κεντρικό αποχετευτικό σύστημα του ΣΑΠΑ 
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χωρίς την εξασφάλιση άδειας σύνδεσης και κατά παράβαση των 
εγκεκριμένων τεχνικών προδιαγραφών. 

Οι πλείστοι ιδιοκτήτες και ή ένοικοι του συγκροτήματος δεν 
ενδιαφέρονται για την άρση της σοβαρής αυτής οχληρίας και 
παρανομίας, με αποτέλεσμα η Υγειονομική Υπηρεσία του Δήμου να 
προβαίνει σε καθαρισμό των αποχετευτικών λάκκων, αφού αφορά 
δημόσια υγεία και να γίνεται στη συνέχεια χρέωση των ιδιοκτητών μέσω 
του λογιστηρίου. 

Μετά από οδηγίες, έχει ζητηθεί από αρμόδιο Πολιτικό Μηχανικό, 
προσφορά για αποτύπωση του υφιστάμενου αποχετευτικού συστήματος 
του συγκροτήματος, ετοιμασία μελέτης για νόμιμη σύνδεση με το 
κεντρικό αποχετευτικό σύστημα του ΣΑΠΑ, υποβολή αίτηση και 
επίβλεψη της κατασκευής του, η οποία υποβάλλεται με το παρόν 
σημείωμα. 

Λόγω του επείγοντος και αφού το κόστος της προσφοράς δεν υπερβαίνει 
το ποσό των 2000 ευρώ, προτείνεται η απευθείας ανάθεση στον κύριο 
KK για το ποσό των 1500ευρώ + ΦΠΑ που θεωρείται πολύ λογικό 
δεδομένης της φύσης της εργασίας και των τρεχουσών τιμών της 
αγοράς.  

Στη συνέχεια θα ζητηθούν προσφορές από εργολάβους αποχετευτικών 
για την κατασκευή και σύνδεση του συγκροτήματος για επίλυση του 
χρόνιου αυτού προβλήματος. 

Όλα τα πιο πάνω έξοδα θα πληρωθούν από τον Δήμο Ανατολικής 
Πάφου και θα χρεωθούν αναλογικά στους ιδιοκτήτες των διαμερισμάτων 
μέσω του λογιστηρίου για ανάκτηση. 

 
Τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου, αφού αντάλλαξαν 
απόψεις/εισηγήσεις μεταξύ τους, ομόφωνα αποφάσισαν τη 
συνεργασία με τον κύριο ΚΚ για την αποτύπωση του υφιστάμενου 
αποχετευτικού συστήματος του συγκροτήματος, ετοιμασία μελέτης 
για νόμιμη σύνδεση με το κεντρικό αποχετευτικό σύστημα του 
ΣΑΠΑ, υποβολή αίτησης και επίβλεψη της κατασκευής του. Επίσης, 
αποφασίστηκε να αποσταλεί επιστολή προς τον Ε.Ο.Α, έτσι ώστε 
να ενημερωθεί και να πράξει σύμφωνα με τις εξουσίες και τις 
αρμοδιότητες του.   
 

11. Δημιουργία σταθμών επαναφόρτισης ηλεκτρικών οχημάτων.  
 
Ο Δημοτικός Γραμματέας παρουσιάζοντας το θέμα ανέφερε πως το 

Σχέδιο Χορηγιών «Ηλεκτροκίνηση με τα 1000» προνοεί την 

εγκατάσταση 1000 δημοσίως προσβάσιμων σημείων επαναφόρτισης 

ηλεκτρικών οχημάτων. Το Σχέδιο χρηματοδοτείται από τον Μηχανισμό 

Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας (ΜΑΑ) της Ευρωπαϊκής Ένωσης με και 

υλοποιείται από το Τμήμα Ηλεκτρομηχανολογικών Υπηρεσιών, του 

Υπουργείου Μεταφορών, Επικοινωνιών και Έργων. 
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Δικαιούχοι των χορηγιών είναι και αρχές τοπικής αυτοδιοίκησης. Το 

σχέδιο επιχορηγεί μέχρι και 45% του κόστους αγοράς, εγκατάστασης και 

σύνδεσης σημείων επαναφόρτισης ηλεκτρικών οχημάτων. 

 

Τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου, αφού αντάλλαξαν 

απόψεις/εισηγήσεις μεταξύ τους, ομόφωνα αποφάσισαν να 

υποβληθούν αιτήματα για χορηγία σε τρία σημεία εγκατάστασης, 

δύο στην Γεροσκήπου και ένα στα Κονιά. 

 

12. Διαφημιστικές πινακίδες.  

 

Ο Δήμαρχος ανέφερε πως δόθηκαν οδηγίες στις  υπηρεσίες του Δήμου 

για την καταγραφή των μεγάλων διαφημιστικών πινακίδων και την 

απομάκρυνση των μικρών.  

 

Ο Δημοτικός Γραμματέας παρουσίασε την αίτηση για την εξασφάλιση   
άδειας τοποθέτησης διαφημιστικής πινακίδας.  
 
Τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου, αφού αντάλλαξαν 

απόψεις/εισηγήσεις μεταξύ τους, ομόφωνα αποφάσισαν να 

αποσταλούν επιστολές προς όσους έχουν τοποθετήσει  

διαφημιστικές πινακίδες εντός των δημοτικών ορίων του Δήμου 

καλώντας τους όπως εντός 30 ημερών συμμορφωθούν με τις 

πρόνοιες των Νόμων  και των οικείων Κανονισμών.  Σε περίπτωση 

παράλειψης   συμμόρφωσης ο Δήμος να λάβει όλα τα δέοντα  μέτρα 

για την απομάκρυνση του παράνομου κατασκευάσματος και την 

αποκατάσταση της νομιμότητας.    

 

Στο σημείο αυτό προσήλθε στη συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου ο 

Δημοτικός Μηχανικός. 

 

13. Απόψεις για την ΠΑΦ/01023/2023 

 

Ο Δημοτικός Μηχανικός παρουσίασε το θέμα λέγοντας ότι ζητούνται 

απόψεις για τον διαχωρισμό του τεμαχίου με αρ.57 σε 11 οικόπεδα στην 

Αγία Μαρινούδα. Η διαβούλευση αφορά την χωροθέτηση του χώρου του 

κοινοτικού εξοπλισμού . 

 

 Ο Δημοτικός μηχανικός σημείωσε ότι δεν υπάρχουν παρατηρήσεις και 

πρότεινε να δοθούν θετικές απόψεις με σημείωση ότι ο χώρος κοινοτικού 

εξοπλισμού να μπορεί να ενοποιείται και ή να ενσωματώνεται με τον 

χώρο πρασίνου. 
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Στο σημείο αυτό αποχώρησε από τη συνεδρίαση του Δημοτικού 

Συμβουλίου ο Δημοτικός Μηχανικός. 

 

Τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου, αφού αντάλλαξαν 

απόψεις/εισηγήσεις μεταξύ τους, ομόφωνα αποφάσισαν να 

εκφραστούν  απόψεις ως η εισήγηση του Δημοτικού Μηχανικού. 

 

Στο σημείο αυτό προσήλθε στη συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου ο 

Δημοτικός Μηχανικός. 

 

 

14. Επιστολή από ΕΟΑ Πάφου ημερ. 18/07/2024 που αφορά αίτηση 

για δημιουργία Αθλητικού Κέντρου  

Ο Δημοτικός Μηχανικός παρουσιάζοντας το θέμα ανέφερε πως η  
Δ06.100.124 ΕΟΑ αφορά διαβούλευση σε σχέση με αίτηση για 
δημιουργία αθλητικού κέντρου (ειδικού τύπου) στο τεμάχιο με αριθμό 55 
στο [...] του ΝΨ  
 
Στην ουσία προτείνεται αθλητική υποδομή από 7 ανοικτά γήπεδα τύπου 

Padel, μικρό περίπτερο, χώρους υγιεινής και βοηθητικούς χώρους 

συνολικής έκτασης 200μ2, (ισόγειοι).  

Υπάρχουν ικανοποιητικοί χώροι στάθμευσης 40+4 ΑΜΕΑ και 

παραχωρείται 20% πράσινο. 

Σήμερα η πολεοδομική ζώνη είναι Γεωργική.  

Δεν υπάρχουν παρατηρήσεις. Προτείνω να δοθούν θετικές απόψεις με 

την σημείωση ότι θα εξασφαλιστεί η δημιουργία ποιοτικού χώρου με 

λειτουργικούς διαμορφωμένους χώρους στάθμευσης και απομονωτικές 

λωρίδες πρασίνου με ώριμα και ή ικανοποιητικού ύψους δέντρα τόσο 

στην πρόσοψη του τεμαχίου όσο και νότια. 

Στο σημείο αυτό αποχώρησε από τη συνεδρίαση του Δημοτικού 

Συμβουλίου ο Δημοτικός Μηχανικός. 

 

Τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου, αφού αντάλλαξαν 

απόψεις/εισηγήσεις μεταξύ τους, ομόφωνα αποφάσισαν να 

δοθούν θετικές  απόψεις με όρους ως η εισήγηση του Δημοτικού 

Μηχανικού. 
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15.  Επιστολή Τμήματος Κτηματολογίου και Χωρομετρίας ημερ. 

26/08/2024 με θέμα αίτηση για παραχώρηση Κρατικής Γης, στην 

Αχέλεια. 

 

Ο Αντιδήμαρχος Αχέλειας ανέφερε πως το Υπουργικό Συμβούλιο το 

2008 παραχώρησε έκταση γης στο Υπουργείο Εσωτερικών η οποία 

ήταν εκχωρημένη στο Τμήμα Γεωργίας για διαχωρισμό οικοπέδων για 

εκτοπισθέντες και άπορες οικογένειες. Για την παραχώρηση έγινε 

πρόταση όπως παραχωρηθεί ως αντιστάθμισμα ίσης έκταση γης προς 

το  Τμήμα Γεωργίας στην περιοχή Αχέλειας. Η πρόταση αφορά 

γεωργικούς κλήρους που είναι μισθωμένοι σε γεωργούς και οι μισθώσεις 

έχουν λήξει το 2010. 

 

Μετά από συζήτηση τέθηκε σε ψηφοφορία η πιο κάτω  πρόταση του 

Δημάρχου: 

Πρόταση Δημάρχου:  
 
Να εκφραστούν θετικές απόψεις με όρους: 
 
A) Να γίνει χάραξη του δρόμου προς το αεροδρόμιο. 
B) Να διασφαλιστεί η πρόσβαση και η προστασία του πάρκου 

Βλοερής . 
Γ) Να διασφαλιστεί η πρόσβαση στην παραλία των σκύλων. 
 
Υπέρ της πρότασης Δημάρχου ψήφισαν έντεκα  (11) μέλη του 

Δημοτικού Συμβουλίου  (Δήμαρχος, Αντιδήμαρχος Γεροσκήπου, 

Αντιδήμαρχος Τίμης, Αντιδήμαρχος Αχέλειας, Κυριάκος Ανδρέου, 

Γιώργος Λεωνίδα, Γιωργούλα Χριστοφή, Μάριος Χατζημιτσής, 

Αναστάσης Τσαππής, , Μιχάλης Κουντουρέσιης, Ζέρβας Θανάσης). 

 

Εναντίον  της πρότασης Δημάρχου   τάχθηκαν πέντε  (5) μέλη του 

Δημοτικού Συμβουλίου (Παρασκευάς Σαββίδης, Σωτήρης Παλλαρή, 

Αντιδήμαρχος Αγίας Μαρινούδας, Ευάγγελος Αθανασίου, Φάνη 

Αναστασίου). 

 

Ο Αντιδήμαρχος Κονιών τήρησε ΑΠΟΧΗ.  

 

16. Αίτημα CABLENET για εκσκαφή οδών του Δήμου Ανατολικής 

Πάφου.  

 

Πρόκειται για επιστολή από την εταιρεία CABLENET για εκσκαφή επί 

των οδών  Δημητρίου Γεωργίου στη Γεροσκήπου, μήκους ενός μέτρου 

βάθους 45 εκατοστών και πλάτους 40 εκατοστών σε πεζοδρόμιο, Ισαάκ 

και Σολωμού στη Γεροσκήπου μήκους ενός μέτρου βάθους 45 



12 
 

εκατοστών και πλάτους 40 εκατοστών σε πεζοδρόμιο, Λαπήθου  στη 

Γεροσκήπου μήκους 0.5 μέτρων, βάθους 45 εκατοστών και πλάτους 40 

εκατοστών σε πεζοδρόμιο και για κατασκευή φρεατίων επί των οδών 

Φαιάκων και Κωνσταντίνου Παλαιολόγου στη Γεροσκήπου. Επί της 

Οδού Φαιάκων, εκσκαφή μήκους 2 μέτρων, βάθους 45 εκατοστών και 

πλάτους 40 εκατοστών σε πεζοδρόμιο (πλάκες). Επί της οδού 

Κωνσταντίνου Παλαιολόγου εκσκαφή μήκους 2 μέτρων βάθος 45 

εκατοστών και πλάτους 40 εκατοστών σε πεζοδρόμιο (πλάκες). 

Κατασκευή 2 φρεατίων εξοπλισμού σε πεζοδρόμιο (πλάκες). 

 

Τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου,  ομόφωνα αποφάσισαν την 

έγκριση των αιτημάτων της εταιρείας CABLENET με όρους. 

 

17. Επιστολές Επαρχιακής Διοίκησης Πάφου ημερ. 22/08/2024, 

14/09/2024, με θέμα τη μετακίνηση δικτύου μέσης τάσης και την 

ηλεκτροδότηση οικοπέδων. 

 

Τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου ομόφωνα αποφάσισαν να 

δοθούν θετικές απόψεις υπό όρους για την εκτέλεση του σχεδίου 

με αριθμό 400536032. 

 

Για το σχέδιο 498001079 αποφασίστηκε να επανέλθει σε επόμενη 

συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου. 

 

Στο σημείο αυτό αποχώρησε από την συνεδρίαση του Δημοτικού 

Συμβουλίου η Δημοτικός Σύμβουλος κ. Φανή Αναστασίου. 

 

18. Επιστολή κ. ΧΚ ημερ. 12/08/2024 με θέμα βεβαίωση συγκατάθεσης 

για χωροθέτηση ανελκυστήρα εντός των 3μ για άσκηση 

διακριτικής ευχέρειας σε αίτηση για πολεοδομική άδεια. 

 

Τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου αφού αντάλλαξαν 

απόψεις/εισηγήσεις μεταξύ τους, ομόφωνα αποφάσισαν να 

δοθούν θετικές απόψεις. 

 

19. Επιστολή Επαρχιακής Διοίκησης Πάφου ημερ. 19/08/2024 με θέμα 

συνάντηση τέως Υπουργού Εσωτερικών με το Κοινοτικό 

Συμβούλιο Αγίας Μαρινούδας που πραγματοποιήθηκε στις 

23/02/2022 

 

Ο Αντιδήμαρχος του Δημοτικού Διαμερίσματος Αγίας Μαρινούδας 

ανέφερε πως σε συνάντηση η οποία πραγματοποιήθηκε με τον τέως 

Υπουργό Εσωτερικών δόθηκαν οδηγίες για να κηρυχθεί ως διατηρητέα 
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η δεξαμενή η οποία βρίσκεται στον κεντρικό δρόμο της Κοινότητας και 

δεν έχει γίνει κάτι τέτοιο. Επίσης ο Αντιδήμαρχος ανέφερε πως ο 

κεντρικός δρόμος θα πρέπει να βελτιωθεί και να ευθυγραμμιστεί. 

 

Τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου, αφού αντάλλαξαν 

απόψεις/εισηγήσεις μεταξύ τους, ομόφωνα αποφάσισαν να γίνουν 

οι απαιτούμενες ενέργειες έτσι ώστε η δεξαμενή να κηρυχθεί 

διατηρητέα και να μελετηθεί το οδικό δίκτυο έτσι ώστε να αρθεί η 

επικινδυνότητα. Στο οδικό δίκτυο θα πρέπει να τοποθετηθεί 

αποχετευτικό σύστημα . 

 

20. Άδειες λειτουργίας κολυμβητικών δεξαμενών 

 

Τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου αφού αντάλλαξαν απόψεις / 

εισηγήσεις μεταξύ τους, ομόφωνα αποφάσισαν την παραχώρηση 

αδειών κολυμβητικής δεξαμενής: 

Στην εταιρεία King’s Head Developments Ltd για το υποστατικό 

Pioneer Beach Hotel για τις παρακάτω κολυμβητικές δεξαμενές:  

-Εξωτερική 500 m3 

-Εσωτερική 60 m3 

Στην εταιρεία Layster Investments Ltd για το υποστατικό Athena Royal 

Beach Hotel για τις παρακάτω κολυμβητικές δεξαμενές:  

-Εξωτερική Θερμαινόμενη 156 m3 

-Εσωτερική Θερμαινόμενη 81 m3 

-Εξωτερική 580 m3 

Στην εταιρεία Paphos Stone C. Estates Ltd για το Asimina Suites Hotel 

για τις παρακάτω κολυμβητικές δεξαμενές:  

-Private πισίνες δωματίων 110 & 111 

-Private πισίνες δωματίων 113, 114 & 115 

-Private πισίνα δωματίου 118 

-Private πισίνες δωματίων 119 & 120 

-Private πισίνα δωματίου 121 

-Private πισίνες δωματίων 122, 123 & 124 

-Εξωτερική Μεγάλη 

-Εσωτερική  
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21. Αιτήσεις για άδεια εκπομπής ήχου. 

 

Τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου αφού αντάλλαξαν απόψεις / 

εισηγήσεις μεταξύ τους, ομόφωνα αποφάσισαν την παραχώρηση 

αδειών ήχου στα υποστατικά :  

• κ. Μ. Μιχαήλ  

• CABANA BEACH BAR 

 

22. Αιτήσεις για άδεια πλανοδιοπώλησης.  

 

Τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου αφού αντάλλαξαν απόψεις / 

εισηγήσεις μεταξύ τους, αποφάσισαν με τη διαφωνία του κ. 

Ευάγγελου Αθανασίου, ο οποίος ήταν θετικός στην έγκριση όλων 

των αιτήσεων, τα εξής: 

 

Για την αίτηση του κ. ΙΧ, λόγω έλλειψης στοιχείων , καθώς και λόγω 

της τοποθεσίας στην οποία προτίθεται να πραγματοποιήσει την 

πώληση των αγαθών του να ζητηθούν περαιτέρω διευκρινίσεις και 

να επανέλθει ενώπιον του Δημοτικού Συμβουλίου. 

 

Για την αίτηση του κ. ΟΚ  να ζητηθούν διευκρινίσεις για την 

τοποθεσία πώλησης των αγαθών και το αίτημα να επανέλθει.  

 

Η αίτηση του κ. ΧΧ απορρίπτεται. 

 

 

23. Επιστολή Δημοτικού Σύμβουλου κ. Μάριου Χατζημιτσή ημερ. 

19/09/2024.  

Ο κ. Χατζημιτσής παρουσιάζοντας το περιεχόμενο της επιστολής του 

ανέφερε πως πρέπει να εγγραφεί ένας κώδικας δεοντολογίας για τις 

αναρτήσεις στα μέσα κοινωνικής δικτύωσης του Δήμου και όλα τα μέλη 

του Συμβουλίου να τον ακολουθούν. Θα ήταν καλό οι δράσεις του Δήμου 

να δημοσιεύονται στα μέσα κοινωνικής δικτύωσης του Δήμου και τα μέλη 

του Δημοτικού Συμβουλίου να τις κοινοποιούν. 

Επίσης, ο κύριος Χατζημιτσής εισηγήθηκε την ετοιμασία ενός κώδικα 

δεοντολογίας για τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου κατά τη συζήτηση 

θεμάτων που άπτονται προσωπικών συμφερόντων συγγενών ή ατόμων 

με τα οποία διατηρούν φιλικές σχέσεις. 

Ο κύριος Δήμαρχος ανέφερε πως δεν μπορεί το Δημοτικό Συμβούλιο να 

ασκήσει έλεγχο ή να απαγορεύσει  στο  μέλος του  να δημοσιεύει κάτι 

που επιθυμεί στα Μ.Μ.Ε. Κάλεσε όλους να είναι προσεκτικοί έτσι ώστε 

να μην δημιουργούνται λανθασμένες εντυπώσεις για τον Δήμο και να 
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αποφεύγεται η φωτογράφιση προσωπικού εν ώρα εργασίας εκτός και αν 

αυτό αποφασιστεί από τη διοίκηση για σκοπούς του Δήμου.   

24. Πρόσκληση Δήμου Αγίας Παρασκευής Αττικής για συμμετοχή σε 

φεστιβάλ πολιτισμού. 

 

Στα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου δόθηκε επιστολή από τον Δήμαρχο 

Αγίας Παρασκευής Αττικής, με την οποία εκφράζει ευχαριστίες για τη 

φιλοξενία της αντιπροσωπείας του αδελφοποιημένου δήμου με αφορμή 

την έναρξη των εκδηλώσεων “Ιεροκήπεια 2024”. Στην ίδια επιστολή, 

απευθύνεται πρόσκληση προς την ερασιτεχνική θεατρική ομάδα “Η 

Κάτω Βρύση” να συμμετάσχει στις πολιτιστικές εκδηλώσεις του Δήμου 

Αγίας Παρασκευής Αττικής, την Παρασκευή 04/10/2024, 

παρουσιάζοντας το θεατρικό έργο “Βουράτε να αρμάσουμεν την 

Αντριανούν”. Ο Αντιδήμαρχος Γεροσκήπου πρότεινε να καλύψει ο 

Δήμος το κόστος των αεροπορικών εισιτηρίων.  

 

Τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου αφού αντάλλαξαν 

απόψεις/εισηγήσεις μεταξύ τους, ομόφωνα αποφάσισαν να δοθεί 

στην ερασιτεχνική θεατρική ομάδα “Η Κάτω Βρύση” το ποσό των 

2.200€ για τη συμμετοχή της στο φεστιβάλ πολιτισμού του 

αδελφοποιημένου Δήμου της Αγίας Παρασκευής Αττικής.  

 

25. Επιστολή Γυμνασίου Αγίας Παρασκευής με θέμα βραβεία σχολικής 

χρονιάς 2024-2025.  

 

O Δημοτικός Γραμματέας παρουσιάζοντας την επιστολή του Γυμνασίου 

Αγίας Παρασκευής ανέφερε πως ζητείται από τον Δήμο να γίνει χορηγός 

κάποιου βραβείου το οποίο θα απονείμουμε στην ετήσια τελική γιορτή 

αποφοίτησης.   

 

Τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου αφού αντάλλαξαν 

απόψεις/εισηγήσεις μεταξύ τους, ομόφωνα αποφάσισαν να δοθεί 

το ποσό των 200€ για τον πρωτεύσαντα τελειόφοιτο μαθητή / 

μαθήτρια της σχολικής χρονιάς 2024-2025. 

 

 

26. Επιστολή Π.Ο.Α.Σ.Π. ημερ. 02/09/2024 με θέμα την παραχώρηση 

του Δημοτικού Σταδίου “Μιχαλάκη Κυπριανού” 

 

Ο Δημοτικός Γραμματέας ενημέρωσε τα μέλη του Συμβουλίου για το 

περιεχόμενο της επιστολής της Ποδοσφαιρικής Ομοσπονδίας 

Αγροτικών Σωματείων Πάφου (ΠΟΑΣΠ), με την οποία αιτείται τη δωρεάν 

παραχώρηση του Δημοτικού Σταδίου “Μιχαλάκης Κυπριανού” στη 
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Γεροσκήπου για τη διεξαγωγή ποδοσφαιρικού αγώνα για την ασπίδα της 

Ομοσπονδίας κατά την ποδοσφαιρική περίοδο 2024-2025. Ο αγώνας θα 

διεξαχθεί την Κυριακή 29/09/2024 και ώρα 16:00, μεταξύ των ομάδων 

Α.Ε. Κουκλιών FC και ΚΙΣΣΟΣ Κισσόνεργας. 

 

Τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου αφού αντάλλαξαν 

απόψεις/εισηγήσεις μεταξύ τους, ομόφωνα αποφάσισαν την 

παραχώρηση του Δημοτικού Σταδίου “Μιχαλάκης Κυπριανού” 

στον ΠΟΑΣΠ με χρέωση το ποσό των 100 ευρώ.  

 

27. Τιμολογιακή Πολιτική για την ενοικίαση του Δημοτικού Σταδίου 

Δημοτικού Διαμερίσματος Τίμης. 

 

Τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου αποφάσισαν την παραπομπή 

του θέματος στην Επιτροπή Νεολαίας και Αθλητισμού, με σκοπό 

την μελέτη του και την ετοιμασία εισήγησης προς το  Δημοτικό 

Συμβούλιο . 

 

28. Παραχώρηση υποτροφιών από ιδιωτικά πανεπιστήμια.  

 

Ο Δήμος Ανατολικής Πάφου παραχωρεί σε συνεργασία με ιδρύματα 

τριτοβάθμιας εκπαίδευσης υποτροφίες φοίτησης για το 2024 2025. Οι 

ενδιαφερόμενοι υπέβαλαν αιτήσεις. 

 

Λαμβάνοντας υπόψη τον αριθμό των αιτήσεων τα μέλη του 

Δημοτικού Συμβουλίου ομόφωνα αποφάσισαν την παραχώρηση 

υποτροφιών σε όλους όσους έχουν επιδείξει ενδιαφέρον για 

διεκδίκηση μίας υποτροφίας:  

• ΤΠ για το Πανεπιστήμιο Νεάπολις 

• ΣΝ για το Alexander College 

• ΧΓ για το Πανεπιστήμιο Frederick 

• ΓΜ για το Πανεπιστήμιο Frederick 

• ΤΒ για το  Alexander College 

 

29. Επιστολή από Επαρχιακή Διοίκηση ημερ. 20/08/2024 με θέμα τη 

διεύρυνση καθηκόντων σε υφιστάμενους Κοινοτάρχες ενοριών 

δημαρχούμενων περιοχών  

 

Στα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου διανεμήθηκε επιστολή προς 

ενημέρωση, με θέμα τη διεύρυνση των καθηκόντων των υφιστάμενων 

Κοινοταρχών της ενορίας Γεροσκήπου και της ενορίας Κολώνης, ώστε 

να περιλαμβάνονται και οι ενορίες Αγίας Μαρινούδας, Αχέλειας, Κονιών 

και Τίμης στις αρμοδιότητές τους. 
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30. Επιστολή από Event Racing Solutions ημερ. 17/09/2024 με θέμα 

παραχώρηση άδειας χρήσης της Πλατείας Γεροσκήπου.  

 

Ο Δημοτικός Γραμματέας παρουσιάζοντας το περιεχόμενο της 

επιστολής, ανέφερε πως η Event Racing Solutions αιτείται να της  

παραχωθεί  άδεια χρήσης της πλατείας Γεροσκήπου για το Σάββατο 

28/09/2024. Η πλατεία θα χρησιμοποιηθεί για την παρουσίαση κλασικών 

οχημάτων που θα συμμετάσχουν σε εκδήλωση, η οποία θα ξεκινήσει 

στις 10:00 και θα ολοκληρωθεί στις 16:00. 

 

Τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου, αφού αντάλλαξαν 

απόψεις/εισηγήσεις μεταξύ τους, ομόφωνα αποφάσισαν να 

εγκρίνουν το αίτημα για χρήση της Πλατείας Γεροσκήπου από την 

Event Racing Solutions στις 28/09/2024. 

 

31. Τιμολόγια από εταιρεία GreenTech Ltd με ημερ.5/06/2024 και 

10/09/2024 για τη συντήρηση του Γηπέδου Τίμης. 

 

Ο Δημοτικός Γραμματέας ανέφερε πως τα τιμολόγια αφορούν την 

συντήρηση του γηπέδου του Δημοτικού Διαμερίσματος Τίμης. 

Ζητήθηκαν συμβόλαια και όροι προσφορών, αλλά δεν κατέστη δυνατό 

να βρεθεί κάτι, ως εκ τούτου το θέμα της πληρωμής των τιμολογίων 

παραπέμφθηκε στο Δημοτικό Συμβούλιο. 

 

Ο Αντιδήμαρχος Τίμης ανέφερε πως έχει κάνει αρκετές προσπάθειες, 

έτσι ώστε να βρει συμβόλαιο συντήρησης, αλλά αυτό το οποίο έχει βρει 

είναι μία επιστολή ημερ.24/11/2020 με θέμα συντήρηση κοινοτικού 

γηπέδου η οποία παρουσιάζει τις εργασίες συντήρησης και το ποσό  των 

1200 ευρώ ανά μήνα πλέον Φ.Π.Α. 

   

Τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου αφού αντάλλαξαν 

απόψεις/εισηγήσεις μεταξύ τους, ομόφωνα αποφάσισαν να 

εγκρίνουν την πληρωμή των τιμολογίων για την συντήρηση του 

Γηπέδου Τίμης για το διάστημα 12/02-11/09/2024 συνολικού ποσού 

9996 ευρώ.  
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32. Επιστολή N JOY CREPERIE ημερ. 09/09/2024 με θέματα : 1) 

συναυλία 06/09/2024, 2) Σκουπίδια, 3) Παραχώρηση άδειας από το 

Δήμο Ανατολικής Πάφου πλανόδιας πώλησης. 

 

Τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου ομόφωνα αποφάσισαν η 

επιστολή να συζητηθεί  σε επόμενη συνεδρίαση.  

 

33. Επιστολή Δημοτικού Συμβούλου Θανάση Ζέρβα ημερ. 20/09/2024.  

 

Ο κ. Ζέρβας παρουσιάζοντας το πρώτο θέμα της επιστολής του 

εξέφρασε την επιθυμία να παρίσταται ο νομικός σύμβουλος του Δήμου 

σε όλες τις συνεδριάσεις του Δημοτικού Συμβουλίου, προκειμένου να 

παρέχει διευκρινίσεις σχετικά με ορισμένα θέματα ή να επισημαίνει 

νομικές πτυχές που ενδέχεται να διαφύγουν της προσοχής των μελών 

του Δημοτικού Συμβουλίου. 

 

Ο κύριος Δήμαρχος ανέφερε πως είναι πολύ καλή η εισήγηση και όταν 

υπάρχουν θέματα τα οποία χρήζουν νομική συμβουλή ο νομικός 

σύμβουλος του Δήμου θα παρίσταται.  

  

Ο κύριος Ζέρβας  έθιξε  το θέμα της κακής εικόνας του ημιανεγερθέντος   

οικοδομήματος της οδού Ρηγαίνης λέγοντας πως θα μπορούσε να 

αξιοποιηθεί για παροχή στέγης σε νεαρά ζευγάρια. 

  

Ο Δημοτικός Γραμματέας εξήγησε ότι το εν λόγω θέμα είχε απασχολήσει 

και το προηγούμενο Δημοτικό Συμβούλιο, όμως υπάρχουν αρκετά 

νομικά ζητήματα και συγκεκριμένα δικαστικές διαμάχες μεταξύ πωλητών 

και αγοραστών.  

 

Ο κ. Ζέρβας ζήτησε να αποσταλούν ηλεκτρονικά στα Μέλη του 

Δημοτικού Συμβουλίου οι παρουσιάσεις οι οποίες έγιναν για τα θέματα 

των δημοσίων συμβάσεων και η παρουσίαση του Δημοτικού Μηχανικού 

για τα έργα του Δήμου. 

 

34. Επιστολή από Αντιδήμαρχο Γεροσκήπου κ. Σιήκκη ημερ. 

26/09/2024 με θέμα Ανάδειξη και προώθηση από Τοπική Αρχή 

Γεροσκήπου περιοχής Κκελέ του Ανθρώπου και Αγίων Πέντε.  

 

Τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου αποφάσισαν την παραπομπή 

του θέματος στην Επιτροπή Πολιτιστικής Ανάπτυξης και 

Πολιτιστικής Κληρονομιάς, με σκοπό την αναλυτικότερη 

αξιολόγηση του και την ετοιμασία εισήγησης προς το Δημοτικό 

Συμβούλιο. 
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35. Άδεια Ασθενείας Γενικού Εργάτη ΣΣ  

 

Ο Δημοτικός Γραμματέας ενημέρωσε τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου 

ότι ο γενικός εργάτης ΣΣ έχει ξεπεράσει τις ημέρες άδειας ασθενείας που 

δικαιούται κατά 10 ημέρες. 

Τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου, αφού αντάλλαξαν 

απόψεις/εισηγήσεις, ομόφωνα ενέκριναν την υπέρβαση των 

ημερών άδειας ασθενείας για τον Εργάτη Γενικών Καθηκόντων κ. 

ΣΣ. 

36.  Συμμετοχή Δήμου στη διεθνή έκθεση έξυπνων πόλεων στην 

Βαρκελώνη.  

 

Ο κ. Χατζημιτσή παρουσιάζοντας το θέμα ανέφερε ότι θα ήταν πολύ 

χρήσιμο  να συμμετάσχει ο Δήμος στην ετήσια έκθεση έξυπνων πόλεων 

η οποία  θα πραγματοποιηθεί τον Νοέμβριο στη Βαρκελώνη και στην 

οποία συμμετέχουν και Δήμοι της Κύπρου. Ο κ. Χατζημιτσής πρότεινε 

στην έκθεση να παρευρεθεί  ο ίδιος μαζί με τον Δημοτικό Μηχανικό.  

 

Τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου αποφάσισαν να εγκρίνουν την 

εισήγηση του κύριου Χατζημιτσή για τη συμμετοχή του Δήμου στη 

Διεθνή Έκθεση στην Βαρκελώνη με διμελή αποστολή.  

 

37. Επιστολή από Γεροσκήπου FC για οικονομική στήριξη του 

σωματείου. 

Ο Δημοτικός Γραμματέας παρουσιάζοντας την  επιστολή του Προέδρου 

της ομάδας, κ. Χαράλαμπου Αχιλλέως, ανέφερε ότι υπάρχει  αίτημα για   

οικονομική στήριξη του σωματείου Γεροσκήπου FC και ζητά την αύξηση 

του ποσού που παραχωρείται στο σωματείο, δεδομένου ότι η ομάδα 

αποτελεί πλέον τη μοναδική εκπροσώπηση του Δήμου σε Παγκύπριο 

επίπεδο. 

Μετά από συζήτηση τέθηκαν σε ψηφοφορία οι πιο κάτω  προτάσεις: 

Πρόταση Δημάρχου :  
 
Στο τοπικό ποδοσφαιρικό σωματείο Γεροσκήπου FC  να δοθεί το ποσό 
των 8000 ευρώ ως οικονομική βοήθεια .Το επιπρόσθετο ποσό των 
3.000€ θα δινόταν στην ομάδα ΑΠΟΠ η οποία αγωνιζόταν στο αγροτικό 
πρωτάθλημα και   ήταν συνδεδεμένη με το σωματείο Γεροσκήπου FC και 
έχει αναστείλει την λειτουργία της.  
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Πρόταση Αντιδημάρχου Κονιών:  
 
Στο τοπικό ποδοσφαιρικό σωματείο Γεροσκήπου FC  να δοθεί το ποσό 
των 5000 ευρώ ως οικονομική βοήθεια σύμφωνα με την κατανομή που 
είχε προβλεφθεί στον προϋπολογισμό του Δήμου. 
 

Υπέρ της πρότασης Δημάρχου ψήφισαν έντεκα (11) μέλη του 

Δημοτικού Συμβουλίου  (Δήμαρχος, Αντιδήμαρχος Γεροσκήπου, 

Αντιδήμαρχος Τίμης, Αντιδήμαρχος Αχέλειας, Κυριάκος Ανδρέου, 

Γιώργος Λεωνίδα, Σωτήρης Παλλαρή, Αναστάσης Τσαππής, 

Ευάγγελος Αθανασίου, Μιχάλης Κουντουρέσιης, Ζέρβας Θανάσης). 

Υπέρ της πρότασης Αντιδημάρχου Κονιών  τάχθηκε ένα   (1) μέλος 

του Δημοτικού Συμβουλίου, ο Αντιδήμαρχος Κονιών. 

 

ΑΠΟΧΗ τήρησαν τέσσερα (4) Μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου 

(Αντιδήμαρχος Αγίας Μαρινούδας, Γιωργούλα Χριστοφή, 

Παρασκευάς Σαββίδης, Μάριος Χατζημιτσής). 

 

Ο κ. Αθανασίου ζήτησε από τον Δημοτικό Γραμματέα να φέρει σε 

επόμενη συνεδρίαση ενημέρωση για τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου 

σχετικά με τις προηγούμενες αποφάσεις που έχουν ληφθεί αναφορικά 

με τα σωματεία. 

 

 


